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Syfte

Varför?

Föreningen Palmeras Vänner har 
existerat sedan 1987 jämnårigt med 
att Piña Palmera grundades och 
sedan dess varit med i utvecklingen 
och spelat en viktig roll i att 
organisationen sedan start har 
utvecklats. Detta genom att 
Föreningen Palmeras Vänner bidrar 
till en ekonomisk stabilitet tack vare 
våra medlemmar som varje år bidrar 
med en väsentlig del av 
organisationen ekonomi.  

Vilken förändring vill vi åstadkomma?

Vi vill genom Föreningen 
Palmeras Vänner bidra med 
resurser och 
informationsspridning till Piña 
Palmera för att bidra till 
verksamhetens fortlevnad och 
utveckling enligt ändamål i 
stadgar*.

*Föreningens ändamål är att samla 
pengar till C.A.I Piña Palmeras 
verksamhet och sprida information om 
det arbetet som där utförs.

Hur?

Detta gör vi genom att värna 
om existerande medlemmar 
samt skapa evenemang och 
sprida information för att bidra 
med mer medel från 
existerande och nya 
medlemmar.



Året i korthet

Insamlade medel
20 %

FPVs procentuella bidrag av 
Piña Palmeras totala inkomster

821 760  
SEK

362

Antal medlemmar

181

Antal månadsgivare



Orkanen Agatha
Under 2022 så drabbades Piña Palmera extra hårt då orkanen 
namngiven Agatha drog in över Oaxaca och är den värsta 
uppmätta orkanen att dra in mexikanska stillahavskusten 
någonsin. Arbetet lokalt på Piña Palmera behövdes pausas en hel 
månad för att städa och bygga upp det som var möjligt av centret 
efter orkanen. Dessutom förstördes transportmedel under orkanen 
vilket försvårade arbetet i intilliggande samhällen under en längre 
tid.

När Piña Palmera behöver akut hjälp då finns våra 
medlemmar och givare i Sverige där. 
Insamlingen i samband med orkanen Agatha är en 
av de större insamlingarna i FPVs historia 
Inlägget nådde 10 365 användare på facebook

265 529 SEK
från 

188 givare
Varav 

100 000 SEK
från 1 enskild 

givare



Piña Palmeras besök i 
Sverige

Föredrag Vadstena

Citat efter föredrag i på folkhögskolan i Vadstena:

"Det jag tar med mig är att 
vi kan göra mycket 

tillsammans"

Svar på frågan; Finns det något som du tar 
med dig till framtiden, i så fall vad? "Värmen. En för alla, alla för 

en. Ser personen, inte 
diagnosen."

Svar på frågan; Vilka intryck fick du under Flavia 
och Raquels besök?

"Citat från Flavia."

Svar på frågan; Vilka intryck fick du under 
Flavia och Raquels besök?

FPVs besök på Piña 
Palmera

Palmeras Vänner besökte Piña Palmera 
vid två tillfällen i april samt juni-aug. 

Syftet med resorna var att stärka 
samarbetet och utvärdera projektet som 
finansierats med bidrag från ForumCiv 

samt påbörja arbetet med den nya 
ansökan till ForumCiv. 

Effekten av dessa resor blev ett fördjupat 
samarbete, förståelse och respekt för 

varandras gemensamma engagemang 
för människor i behov av stöd och 

rättigheter i civilsamhället och hur Piña 
Palmera gör skillnad genom deras arbete 

på centret och i samhällena som de 
verkar i. 



Åldersfördelning hos våra medlemmar Antalet medlemmar

Våra möjliggörare



Våra möjliggörare

Geografisk spridning  av våra medlemmarKönsfördelning 





Hit går stödet
Stödet från Palmeras Vänner går till att 
möjliggöra aktiviteterna på Piña Palmera. 
Se nästa sida för utförlig beskrivning av 
aktiviteter.

60 besök i samhällena man  
arbetar med

Under 2022 har 350 personer (varav 
175 kvinnor) i olika åldrar, nyfödda 
som vuxna, deltagit i IBC, Inclusión 

Basada en la Comunidad

30 skolor och utbildat lärare i 
inkludering av personer med olika 

funktionsnedsättningar





Hit går stödet
“När de började träffa Piña mer regelbundet blev livet lite 
annorlunda för hela familjen. Varannan vecka kommer Piña till 
byn och då får både mor och barn undervisning i teckenspråk av 
personalen. De lär sig mer och mer. 
De vistats också ett par dagar någon gång under året på Piña där 
de får mer intensiv undervisning i teckenspråk. Personal från Piña 
kommer också till deras skola för att vägleda lärarna hur de kan 
hjälpa de döva barnen bäst. 
Jag frågar hur de upplever den regelbundna kontakt de haft med 
Piña under många år. Mamman skiner upp och säger att en av 
största förändringen är att hon som mamma också lärt sig prata 
med teckenspråk så att hon kan kommunicera med sina barn. Det 
gör livet lättare för dem alla. Det är underbart. 
Barnen har blivit öppna och glada och söker kontakt på ett helt 
annat sätt än förut. Dessutom hjälper de till hemma. De har lärt 
sig att sortera sopor och har fått ett miljötänk med sig från Piña 
som de nu praktiserar i hemmet.”

- Utdrag från artikel i Palmblad nr. 2
Camelia 32 år är här med sina 
två döva barn Yeenaxe tio år 
och Xini åtta år.



Föreningens huvudsakliga aktiviteter där vi följer upp vårt resultat 

Informationsverksamhet

Medlems- och faddervård

Volontärverksamhet

Insamlingsverksamhet/Försäljning

Aktiviteter

Medlemsvärvning

Högskolor/Universitet



*Utöver detta har fler svenskar varit på plats men som 
studenter.

Volontärverksamhet
I år har vi haft 4 svenska volontärer 
på plats på Piña Palmera vilket är 
fler än på länge.

Medlemsvärvning
19 nya medlemmar!
Årets mål var att värva 20 nya 
medlemmar vilket vi nästan nådde.

Föreningens resultat och effektmål



Insamlingsverksamhet
Givarna ger mer då vi möjliggjort för 
skattereduktion:
- 2022 (220101-221230), registrerades 

135 givare som insamlade sammantaget 
440 000 SEK 

- 2021 (210610-211230), registrerades 95 
givare som insamlade sammantaget 110 
400 SEK

Vi ser även att möjligheten att insamling via 
swish förenklar givandet

Försäljning
I år har inkomster i samband med 
försäljning av Piña Palmeras produkter 
nästintill fördubblats jämfört med 
föregående år

Föreningens resultat och effektmål



Informationsverksamhet
- Följare har nästan dubblerats på 

föreningens  Instagram. Antalet 
följare har ökat från 88 stycken 
2021 till 159 stycken 2022. 

- 6 föredrag har hållits på olika 
platser i Sverige under året

Aktiviteter
Under året har vi haft 
15 aktiviteter runt om i 
Sverige och digitalt.

Föreningens resultat och effektmål



Medlemsvård
● Antalet ”Tack för din gåva” via-mail, swish 

eller kort har ökat med mer än dubblats i år 
jämfört med föregående år (378 personer 
2022 jmf. 195 tackkort år 2021) 

● Då vi nu skickar ut digitalt har vi möjlighet 
att skicka ut fler tackkort till våra 
medlemmar.

● Föreningen har registrerat sig hos en 
begravningsentreprenör med mål att  
förenkla givande i samband med 
begravning

Föreningens resultat och effektmål



Föreningen jobbar aktivt med att förbättra 
uppföljningen av effekterna av föreningens 
aktiviteter. Detta är andra året som föreningen 
Palmeras Vänner aktivt börjat jobba med 
effektmätning och vår första effektrapport.

Framtida effektarbete


